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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Marita Innergård förklarade sammanträdet öppnat och hälsade alla  
välkomna.  
 

§ 2 Godkännande av dagordningen 
 I förväg utsänd dagordning godkändes med tillägg under § 6. 
 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 
Marita Innergård och Heidi Nordin valdes att justera dagens protokoll.  
Protokollet justeras den 29 maj 2007. 

 
 
§ 4 Tillgänglighet i utemiljö 

Berit Mårtenson från trafikkontoret berättade om genomförda åtgärder i  
Hässelby-Vällingby år 2006 för att höja tillgängligheten. Åtgärder för år 
2007 är påbörjade, bl a översyn av busshållplatser längs vissa delar av  
linje 179. 
Fler frågor som diskuterades; 
• Rådet genom Heidi Nordin (RBU) informerade om att många frågor 

hamnar mellan stolarna och ansvarsfördelningen är oklar mellan SL och 
kommunen. 

• Grimstagatan; Det är trångt och dålig sikt, hög hastighet. fordonsbränder, 
uppställningsplats för släp, grävmaskiner.  

• Garaget i Vällingby; hur fungerar det nu för personer med funktionsned-
sättning? Behov av information.  
 

Förvaltningen och trafikkontoret tar till sig synpunkterna. Vad gäller till-
gängligheten till P-garage och övriga p-platser går det bra att kontakta  
Andrea Löf, tfn 508 26 864, trafikkontoret. 
 

 
§ 5 Information från förvaltningen 

a) Inrättande av en gemensam avdelning för Individ och familjeomsor-
gen i Hässelby-Vällingby 
Rådet har tagit del av information som lämnats vid dagens sammanträde 
och framför, trots att rådet inte haft möjlighet att diskutera med sina in-
tresseorganisationer följande synpunkter: 
Vid förändringar uppstår alltid stor oro för gruppen psykiskt funktions-
hindrade. Det är viktigt att ha kunskap om att psykisk ohälsa är ett livs-
långt handikapp. Bra att enheterna hålls intakta inom socialpsykiatrin. 
Bra att större fokusering läggs på barnperspektivet. 
Rådet hoppas att sammanslagningen leder till att färre frågor/hjälp 
”hamnar mellan stolarna”  
Rådet hoppas allt blir bra och ser fördelar med sammanslagningen.   
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Förvaltningen tar till sig synpunkterna och vill betona att det är ett orga-
nisationsärende i första hand med förhoppning om bättre utnyttjande av 
befintliga resurser inom IoF. Sammanslagningen är planerad att gälla  
fr o m 1 oktober 2007. 
I samband med denna punkt meddelade Siw Lideståhl att hon slutar  
den 8 juni för att börja i Farsta stadsdelsförvaltning. Siw tackade för det 
trevliga och lärorika samarbetet med rådet. Rådet önskade henne lycka 
till. 

 
b) Gruppboende Fästegåvan 

Förvaltningen informerade rådet att man har beaktat rådets tidigare syn-
punkter om separat byggnad, två (2) lägenheter, fullgod bredbandsupp-
koppling som även innebär samverkan med de boende för att uppnå en 
bra individanpassad lösning.  
Rådet framförde att kontroll måste göras vad gäller angöring av 
bil/färdtjänst fram till den nya fastigheten. I övrigt ställer sig rådet  
positivt till ärendet som behandlas av nämnden den 12 juni.  

 
c) Uppföljning av kvalitetsgarantier, omsorg om funktionshindrade 

En skriftlig redovisning utdelades om hur avdelningen hanterar uppfölj-
ningen av kvalitetsgarantierna. Ett utvecklingsarbete har påbörjats för att 
kunna redovisa tydliga resultat av uppföljningsarbetet. 

 
§ 6 Övrigt 

 
• Togs upp problemet att finna lägenheter i stadsdelen som är tillgängliga 

för de personer som har fysiska handikapp och som inte faller inom ra-
men för personkrets 1.  
Rådet genom Heidi Nordin (RBU) önskar att förvaltningen gör en inven-
tering av behovet för att kartlägga hur många det gäller och vilka behov 
som finns. Rådet anser det ej lämpligt att ungdomar med endast fysiskt 
rörelsehinder blir erbjudna lägenheter som är tänkta för personer som 
får bistånd från äldreomsorgen. 
 

• Rådet beslutade att ställa in det sedan tidigare inbokade sammanträdet 
den 6 augusti 2007. 

 
§ 7 Anmälan inkomna handlingar 

• Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll 1:2007 och 2:2007.  
 
§ 8 Sammanträdet avslutas 

Marita Innergård tackade för dagens möte och önskade alla en skön sommar 
samt förklarade sammanträdet avslutat.  
Nästa möte är utsatt till den 27 augusti 2007, klockan 14:00 – 16:30. 
Rådet har förmöte 13.30-14.00. Plats: konferensrummet  Markelius. 


